
USTANOVNI ZBOR LJUBLJANSKIH DEMOKRATOV
V petek, 16. oktobra 1992, so v veliki dvorani občine Vič-Rudnik ustanovili

mestni zbor Ijubljanskih Demokratov. Za predsednika so soglasno izvolili dr.
Dimitrija Rupla, za podpredsednika pa Barbaro Šega-Čch in Janeza Beliča.

V pozdravnem nagovoru je pred-
sednik Demokratov Igor Bavčar po-
udaril, da je združevanje in skupno
delo ljubljanskih Demokratov nekaj.
kar ni zgolj predvolilna naloga, am-
pak dolžnost in politika, ki Ljubljani
lahko prinese boljše čase. S posebno
pozornostjo naj bi v stranki oblikovali
stališča do tistih dejavnosti, ki domu-
jejo v Ljubljani: do univerze, šolstva,
otroškega varstva, kulture itd. Demo-
kratska stranka je stranka sredine,
stranka ideološko neobremenjenih in
pragmatičnih ljudi, ki v skladu
z evropskim liberalnim izročilom spo-
štuje zrelost ljudi in njihovo sposob-
nost. da sami rešujejo svoje pro-
bleme.

Dr. Dimitrij Rupel pa je najprej
opozoril, da se mora samostojna slo-
venska država izkazati tudi kot gospo-
darska prednost. Toda gospodarska
podoba Ljubljane žal ni rožnata.
V dokaz je navedel nekaj nazornih
podatkov o nezavidljivem gmotnem
položaju slovenske prestolnice, za ka-
terega je po njegovem odgovorna tudi
ljubljanska vlada oziroma ljubljanski
politični sistem, ki sploh ne deluje.
Ker Demokrati niso zadovoljni s tem
stanjem, je ponudil sedem točk kon-
kretnega programa za razvoj mesta.

Demokrati bi morali po Ruplovem
mnenju najkasneje v dveh mesecih
pripraviti projekt Ljubljane kot ene
mestne občine in ga predstaviti javno-
sti. Na podlagi referendumov naj bi
državni zbor sprejel zakon o ustanovi-
tvi novih občin, tako da bi lahko imeli
čez šest mesecev volitve v organe
nove lokalne samouprave. V tem času
bi morali vladni resorji Slovenije obli-
kovati predloge o razmejitvi pristoj-
nosti države in občin. Med bistvene
naloge Ljubljane pa sodi ureditev sta-
rega mestnega jedra in prostorov za
diplomatska predstavništva, pred-
vsem pa splošen dvig kakovosti življe-
nja, ki bi omogočal nove zaposlitve.
Rupel predlaga, da Ljubljana ne po-
stane velemesto, ampak da se tesneje

poveže z drugimi mesti, saj Slovenijo
rešuje in odlikuje njena policentrič-
nost.

Predsedniki petih ljubljanskih ob-
čin so nato predstavili programe svo-
jih dejavnosti. Predsednik občinskega
zbora Demokratov občine Moste-Po-
lje mag. Marjan Cerar pa je predstavil
dve temi: »Kapital, znanje in socialni

program« in »Lokalna samouprava in
Demokrati« ter opozoril na žgoče
ekološke probleme v občini.

Ljubljanskim Demokratom se je
predstavil tudi strankin kandidat za
predsednika države Jelko Kacin. Zav-
zel se je za gradnjo slovenskih avto-

cest in poudaril, da se Demokrati lo-
čijo do drugih strankarskih progra-
mov po hitrejši dinamiki reševanja
tega problema.

RAZLIKA JE OČITNA!
Marjan KOVAČEVIČ-BELTRAM


